

Jenis Akhbar : *Harian Ekspres*

Tarikh : *27/01/2024*

Edisi / Muka Surat : *Sabah / 4*

Tajuk : *Ahli koperasi digesa bekerjasama, tingkat ilmu pengetahuan*



KAMARUDIN menanam pokok Kapur Paji pada majlis itu.

Ahli koperasi digesa bekerjasama, tingkat ilmu pengetahuan

Ibrahim Tabir

KUNAK: Ahli lembaga koperasi di sini digesa saling bekerjasama selain meningkatkan ilmu pengetahuan khususnya dalam bidang pengkhususan organisasi.

Pengerusi Kumpulan Pembangunan Koperasi yang juga anggota lembaga Angkatan Koperasi Kebangsaan Malaysia Berhad (Angkasa), Dato' Haji Kamarudin Ismail berkata, ilmu pengetahuan dalam kalangan ahli lembaga koperasi dapat membantu meningkatkan lagi produktiviti dan fungsi sesebuah koperasi.

"(Perkara) paling penting ialah mesti mempunyai ilmu pengetahuan, pengkhususan berkaitan," katanya ketika merasmikan Koperasi Komuniti Pelancongan dan Kebudayaan Madai Berhad (Kokom), yang diadakan di Pusat Sejadi Madai, di sini pada Jumaat.

Kamarudin turut menyeru agar koperasi bekerjasama dengan IKMa (Institut Koperasi Malaysia) yang menyediakan pelbagai kursus, latihan dan bimbingan kepada ahli lembaga koperasi dari seluruh negara.

"Tujuan Angkasa dalam Program Jelajah Borneo ini antara lain untuk kita

menyantuni koperasi khususnya koperasi yang baharu," tambahnya.

KOKOM bertindak sebagai operator di Pusat Sejadi Madai di sini dibuka semula kepada pengunjung termasuk pelawat tempatan dan pelancong asing bermula Oktober tahun lalu. Pada majlis sama, Kamarudin mengambil peluang menanam pokok Kapur Paji (*Dryobalanops Lancelata*) di kawasan Pusat Sejadi Madai (Hutan Simpan Madai Baturong) yang dianjurkan Kokom engan kerjasama Jabatan Perhutanan.

Ia sebagai simbolik tanda sokongan Kokom terhadap Program Penghijauan Malaysia: Koperasi Prihatin Sejuta Pokok' yang juga inisiatif Angkasa dalam mengintegrasikan Agenda Matlamat Pembangunan Mampaan (SDG) 2030 dalam usaha dekad Pemulihan Ekosistem Pertubuhan Bangsa-bangsa Bersatu (PBB) 2021-2030.

Turut hadir dalam kembara jelajah itu, Setiausaha Jawatankuasa Angkasa Negeri Sabah Mohd Ramlan Mohd Soon, Ahli jawatankuasa Angkasa Negeri Halimah Yahya, Penolong Pengarah Suruhanjaya Koperasi Malaysia Wilayah Lahad Datu, Sabri Lim Rami.

Pengerusi Kokom Azmil Pillantong menghargai komitmen Angkasa yang turut memilih Pusat Sejadi Madai sebagai lokasi Kembara Jelajah Borneo di Sabah.

Sementara itu, menurut Azmil terdapat lapan spesies burung enggang (*Hornbill*) dipercayai mendiami kawasan taman rekreasi hutan semula jadi di situ dan mereka yang berminat dalam aktiviti pencerapan burung boleh mengambil peluang melihatnya.

"Sejak dibuka bermula Oktober tahun lepas, pelawat tempatan dan pelancong asing termasuk dari Taiwan, Hong Kong dan Jerman sudah tiba ke sini," katanya menambah Kokom juga mengadakan beberapa aktiviti termasuk 'Kids With Nature' yang membantu kanak-kanak memupuk semangat cintakan alam semula jadi.

"Kami juga membuka pendaftaran kepada umum untuk aktiviti Fun Run Trail 6km yang dijadualkan Februari depan di mana peserta akan menjelajah kawasan hutan di samping mempromosi keindahan alam semula jadi yang terdapat di kawasan sekitar Hutan Simpan Madai Baturong," katanya.